

Stighs Bys Samfällighetsförening

Mötesprotokoll
2020-05-20

Närvarande

Daniel Tegnér	Ordförande
Karl Mellerup	Styrelseledamot
Daniel Örneking	Styrelseledamot

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av sekreterare

Daniel Örneking väljs till sekreterare.

3. Val av justerare

Karl Mellerup väljs till justerare av protokollet.

4. Fastställande av dagordning m.m.

Dagordning fastställs.

5. Permanent avgränsning mot yttre samfällighetens mark vid rondellen

Daniel har pratat med Marcus och Philip i nr 23 resp. 25 om en avgränsning mot yttre samfällighetens mark. Detta tas upp igen till våren istället när vädret är lite trevliga att vistas ute i.

Vi pausar denna aktivitet då det finns andra aktiviteter med högre prioritet.

6. Parkering

Sedan föregående möte har stenar placerats ut för att avgränsa plätten mellan 6an och 8an för att göra plats för tre gästplatser.

Vi beslutar om att gjuta en plint med tillhörande jordankare, stolpe i trä och sedan skyltar. Daniel Tegnér tittar på skyltar och kommer med förslag. Daniel Örneking ansvarar för att införskaffa det material som krävs för att få fast stolpen i marken.

Vi tittar på placering av skylten och stämmer av en tid framöver utan längre framförhållning.

7. Bereda motioner

Peter och Jonna Paulin har lämnat in en motion om att de vill arrendera den markyta som de upptagit med sitt staket. Efter diskussion och genomgång av motionen kommer vi fram till att Daniel Tegnér ringer Villaägarna för att höra sig för om vi som styrelsen kan godkänna alternativt avslå motionen, eller om det måste tas upp på föreningsstämman för att låta övriga medlemmar avgöra i frågan.

Vi kommer sedan diskutera vad som blir nästa steg i processen utifrån resultatet av detta telefonsamtal.

8. Förberedelser för årsstämman

Inkomst- och utgiftstat är ordnat och ligger i OneDrive.

Daniel Tegnér verksamhetsberättelse.

Anna Alverstrand tar fram revisionsberättelse efter att Karl lämnat över informationen.

Vi kommer fram till att vi håller stämman under augusti. Enligt stadgarna skall den egentligen hållas under juni månad, men med tanke på rådande situation med Covid-19 har vi tagit beslut om att skjuta på årets stämma för säkerhets skull.

9. Ny suppleant

Mattias Danewid flyttar från gatan och vi behöver ny suppleant. Detta tar vi upp som en punkt på årsmötet istället.

10. Övriga frågor

Utskick till medlemmarna om gästparkering, uppskjuten stämma etc.

Vi kommer att gå ut med information till medlemmarna där vi ber boende att informera sina gäster om att vi har gästparkering. En annan viktig sak vi vill trycka på är vikten av att hålla nere hastigheten så mycket det bara går.

Vi kommer även att informera om att det händer saker på gatan, bland annat en bilstöld för en dryg månad sedan.

Daniel Örneking skissar på ett utskick innan nästa möte.

11. Nästa styrelsemöte

Nästa möte bokas in till 15:e juni kl. 18. Inbjudan kommer till Google Meet vid senare tillfälle.

12. Avslutning

Ordförande avslutar mötet och tackar deltagarna.

Vid protokollet

Daniel Örneking

Justeras

Karl Mellerup